



بيان سياسة استمرارية الاعمال Business Continuity Policy Statement

تلتزم الاتحاد للماء والكهرباء بالتنفيذ الفعال لنظام استمرارية الأعمال حسب المقياس العالمي ISO 22301: 2019 ضمن أعمالها فيما يتعلق بتوليد الكهرباء وإنتاجها ونقلها وتوزيعها وتوفير خدمات الكهرباء والماء لتحقيق الأهداف الاستراتيجية بما يتوافق مع الممارسات الدولية الرائدة وبما يتوافق مع القوانين الاتحادية والمحلية.

Etihad Water and Electricity, is committed to the effective implementation of Business Continuity ISO 22301:2019 within its business in relation to Generation, Production, Transmission, Distribution and Provision of Electricity and Water Services to achieve the strategic objectives in accordance with International Leading Practices and in conformity with Federal and Local Laws.

Etihad Water and Electricity Policy includes the following:

- 1) **Adopt** the latest local and international standards in Business Continuity.
- 2) **Promote** a culture of Business Continuity for Etihad Water and Electricity employees and interested parties.
- 3) **Comply** with legislative and other requirements related to Business Continuity standards.
- 4) **Prevent** disruption and impacts on Etihad Water and Electricity operations.
- 5) **Assess** operations and activities to reduce/minimize impacts.
- 6) **Strive** to achieve set targets and monitor performance of Etihad Water and Electricity in line with identified KPIs.
- 7) **Identify** risk and implement control risks in order to minimize impact on Etihad Water and Electricity operations.
- 8) **Provide** adequate resources & plans for the efficient and effective implementation of the Business Continuity Management system.
- 9) **Encourage** Employees to adopt the culture of Business Continuity in their daily activity.
- 10) **Commitment** to planning, control, monitoring and measurement to ensure continual improvement of the Business Continuity Management system.

تتضمن سياسة الاتحاد للماء والكهرباء ما يلي:

- 1) **اعتماد** أحدث المعايير المحلية والدولية في استمرارية الأعمال.
- 2) **تعزيز** ثقافة استمرارية الأعمال لموظفي الاتحاد للماء والكهرباء والأطراف المعنية.
- 3) **الامتثال** للمتطلبات التشريعية والقانونية وغيرها من المتطلبات المتعلقة بمعايير استمرارية الأعمال.
- 4) **منع** الاضطرابات والتأثيرات التي قد تعطل عمليات الاتحاد للماء والكهرباء.
- 5) **تقييم** العمليات والأنشطة لتقليل / تقليص الآثار.
- 6) **السعي** لتحقيق الأهداف المحددة ومراقبة أداء الاتحاد للماء والكهرباء وفقاً لمؤشرات الأداء الرئيسية المحددة.
- 7) **تحديد** المخاطر وتنفيذ ضوابط الرقابة من أجل تقليل التأثير على عمليات الاتحاد للماء والكهرباء.
- 8) **توفير** الموارد والخطط الكافية للتنفيذ الفعال لنظام إدارة استمرارية الأعمال.
- 9) **تشجيع** الموظفين على تبني ثقافة استمرارية الأعمال في نشاطهم اليومي.
- 10) **الالتزام** بالتخطيط والرقابة والرصد والقياس لضمان التحسين المستمر لنظام إدارة استمرارية الأعمال.